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     20/06/2017 אילן-פרוטוקול ישיבת מועצת אגודת הסטודנטים בר

דניאל תייר )יו"ר(, אופק כהן )סיו"ר(, אורפז הורן, ספיר חזן, דניאל מינקה,  חברי מועצה נוכחים:

רזיאל אמיר, רון חנן, הוד יצחקי, ליטל צבע, ניצה שמש, שירה רוימי, דפנה חדד, מיכל קשת, 

ברייער,  ישי, רינת -שירה אליצור, ללה גבליה, שרון מיידנציק, יעקב הרשקוביץ, נטלי בר, אליה בן

 עדי וסרמן, רינת מנדלסון, שיר כהן )איחור(.  

 איילה שבו. :לא נכחו בישיבה

 איילה שבובי הצבעה: תכ

זהר תשובה, רחל דגני, רתם נויפלד, נתנאל פל, איתי מתן, אורלי אוליאל, שיר בן הרוש,  אורחים:

 דורון סעדון, מתי מאיר, ספיר הופטמן. 

 .מניין חוקי לפתיחת ישיבהנציגי מועצה,  23 :סה"כ נוכחים

 כתיבת פרוטוקול: נתנאל פל )הישיבה הוקלטה(

 18:10שעת פתיחת הישיבה: 

שלום לכולם, ברוכים הבאים לישיבת המועצה הראשונה. יש לנו מסורת בישיבות  דניאל תייר:

מועצה לומר דבר תורה קצר בפתיחה של כל ישיבה. נתנאל פל יאמר דבר תורה קצר ואז נעבור 

 היום.  לסדר

בפרשת השבוע, פרשת קרח, אנו נחשפים למחלוקת הגדולה של קרח ועדתו מול משה : נתנאל פל

ואהרון הכהן. הם קוראים תיגר על מנהיגות השניים. דתן ואברים מטיחים ביקורת קשה כנגד 

 משה וטוענים שנטל את תפקיד המנהיג בשביל השררה גרידא. 

ות רבות ובשררה. הרשב"ם אומר שמשה השיב בנקל פעמים רבות תפקיד שלטוני מלווה בהטב

כנגד טענות הסרק של קרח ועדתו. "לא חמור אחד נשאתי... אפילו חמור אחד לא נשאתי מהם..", 

כאשר מנהיג אינו מקבל תמורה בעד תפקידו כיצד ניתן לומר שהוא נטל את התפקיד בשל השררה. 

 ימו בשררה, אך אין זה המקרה אצל משה. אם היה מקבל ממון עבור תפקידו אזי ניתן היה להאש

חברים יקרים, התפקיד אליו אתם נכנסים היו הוא משמעותי מאוד. אתם חלק מהגוף העליון של 

אגודת הסטודנטים. תפקידכם לבקר ולפקח בשם הסטודנטים. לא תקבלו שכר בגין התפקיד 

ובשאיפה לשררה. כל  המשמעותי שלכם, וגם אתכם לא ניתן יהיה להאשים ברצון לקבלת הטבות

מי שנמצא פה בחדר, כוונתו לתרום למען הכלל שלא על מנת לקבל פרס. שיהיה המון בצלחה 

 בתפקידכם החדש.



 

 

בהזדמנות זו, אני רוצה לברך בשם המועצה היוצאת את דניאל תייר. היום זו נקודת ציון של סיום 

נו שהשנה השנייה תהיה שנה אחת בתפקיד ותחילתה של השנה השנייה. אני מאחל לך ולכול

מוצלחת לא פחות מהשנה הראשונה ומלאת העשייה. ולסיום אני רוצה לברך את אופק כהן על 

תפקידה החדש, היום את מתקדמת לתפקיד משמעותי מאוד, זאת לאחר ההשקעה הגדולה בשנה 

האחרונה בתפקידך בהנהלת האגודה. אנו בטוחים שתצליחי, הצלחתך היא הצלחת ציבור 

 נטים כולו. הסטוד

 יו"ר וסיו"ר אגודת הסטודנטים. -דברי ברכה וחזון .1

שוב שלום לכולם, אקדים ואומר שישיבת המועצה השנה היא קצת שונה, בדרך כלל  דניאל תייר:

בישיבה הראשונה יש החלפה של יו"ר האגודה, והשנה אנו במצב קצת שונה מכיוון שלא היו 

עדיין, אתם נבחרי ציבור, יש לכם אחריות גדולה. חשוב בחירות ואני נשארתי לקדנציה נוספת. אך 

מאוד שתהיו מודעים לתפקיד שלכם, לסמכויות שלכם. הישיבה היום תהיה קצרה יותר, אנו נמנה 

את הועדות של האגודה: ועד מנהל, ועדת ביקורת וועדת מכרזים. בנמשך נמנה גם ועדת תקנון, 

אוד שתהיו מעורבים ותציפו נושאים הבוערים ואתם מוזמנים לבקש להיות חברים בה. חשוב מ

לכם. לדוגמה, נושא המעונות לשנה הבאה, זה עניין שאנו עוסקים בו רבות. ניתן לדבר עמנו כל 

 –עת, ולאו דווקא בישיבות מעצה. אני מאחל לכם הצלחה גדולה בתפקיד. כעת, ניתן לאופק כהן 

 סיו"ר האגודה הנכנסת את רשות הדיבור. 

שלום לכולם, נעים מאוד. מהטמה גנדי אמר "הייה אתה השינוי שאתה רוצה לראות אופק כהן: 

מדעי  -בעולמך". אני התחלתי את דרכי כנציגת מחלקה, ובהמשך גם כיו"ר מועצת תקשורת

המדינה. בימים אלו אני מסיימת את תפקידי כדוברת אגודת הסטודנטים. המשותף לנו, לכל מי 

שות טוב למען הסטודנטים. אני רוצה לאחל לנו שנזכור בכל שיושב כאן בחדר זה הרצון לע

החלטה שלנו שאנו פועלים למען הכלל, נפעל לעשות דברים חיוביים וטובים במשך השנה. שיהיה 

 לכולנו בהצלחה.

 .חתימה בעמותה מורשיאישור   .2

ני גם וא אנו צריכים למנות מורשי חתימה חדשים בעמותה. כעת, אני מורשה חתימהדניאל תייר: 

. יש להוסיף מורשי חתימה את אופק כהן כסיו"ר האגודה ואת נשאר מורשה חתימה לשנה הבאה

ובהיעדר  זהר תשובה מנכ"ל האגודה.  על פי התקנון, מורשי החתימה הם היו"ר, הסיו"ר והגזבר

, בגלל שעשינו שינויים בתפקידים, ובמקום גזבר יש מנהל כספים אנו חבר הנהלה )מנכ"ל( –גזבר 

 זקוקים לאישור הזה. בהמשך נשנה את הסעיפים הרלוונטים לעניין זה בתקנון האגודה.  

 ימשיך כמורשה חתימה בעמותה גם בשנה הבאה.  דניאל תייר

 כמורשת חתימה בעמותה אופק כהןמעלה להצבעה את אישור מינוי 

 0נמנע:      0נגד:     24בעד:

 החלטה: אושר פה אחד מינוייה של אופק כהן כמורשת חתימה בעמותה.  



 

 

 כמורשה חתימה בעמותה.  הר תשובהוזמעלה להצבעה את אישור מינוי 

 0נמנע:    0נגד:    24בעד: 

 הר תשובה כמורשה חתימה בעמותה.והחלטה: אושר פה אחד מינוי ז

 

 .מינוי ועד מנהל לעמותה .3

מקומות בוועד המנהל. שבעה הגישו מועמדות, אך אחד  כאמור, יש שבעהדניאל תייר: 

נהל, ובישיבה מהמועמדים הסיר את מועמדתו לפני כשעתיים. יכהנו שישה חברים בוועד המ

מקום השביעי והאחרון. כעת, כל מתמודד יציג את עצמו בכמה מילים הבאה נקיים בחירות ל

 ונקיים הצבעה על כל מועמד. 

 *)שיר כהן נכנסה(*

מועמדים לתפקיד חבר ועדת מנהל: אביב צל, הוד יצחקי, יעקב הרשקוביץ, איתי מתן, רתם 

 נויפלד ונתנאל פל. 

אביב בחור כריזמטי, הוא כיהן בשנה האחרונה בוועד המנהל,  ישי מציגה(:  -אביב צל )אליה בן

תא שחר יש לו את הניסיון הנדרש. אני מכירה אותו ממועצת משפטים. אביב שימש כראש מטה 

 שרץ בבחירות הקודמות לאגודה. הוא מסור, יוזם ומוביל. 

 :את אישור מינוי אביב צל כחבר בוועד המנהל הצבעהמעלה ל

  0נמנע:   0נגד:   25בעד: 

 החלטה: אושר פה אחד מינוי אביב צל לתפקיד חבר בוועד המנהל. 

לשני תפקידים, חבר וועד  שלום, אני הוד יו"ר מועצת הסטודנטים לכלכלה. מתמודדהוד יצחקי: 

מנהל וחבר וועדת מכרזים. שנה שעברה הייתי חבר ועדת המכרזים, אהבתי את התפקיד. חשוב 

מאוד שיהיו חברי מועצה פעילים, בעלי מטרה משותפת, לשפר את המצב. לפני שנתיים המצב 

 באגודה היה רע ומאז הוא השתפר. תמיד יש לאן לשאוף ולהתקדם. 

 אישור מינוי הוד יצחקי לתפקיד חבר בוועד המנהל. מעלה להצבעה את 

 0נמנע:    0נגד:   25בעד: 

 החלטה: אושר פה אחד מינוי הוד יצחקי לתפקיד חבר בוועד המנהל. 

.  אני 24שלום לכולם, שמי יעקב הרשקוביץ, סטודנט למשפטים שנה א'. בן הרשקוביץ: יעקב 

עדת מכרזים. אשמח מאוד להיות חבר בוועד מתמודד לשני תפקידים לחבר וועד מנהל וחבר וו

המנהל. אני מאמין במה שהאגודה עושה. אשמח לקחת חלק פעיל בזאת. בשנה זו, הייתי נציג שנה 

 א' במועצת משפטים במדור תרבות. 

 מעלה להצבעה את אישור מינוי יעקב הרשקוביץ לחבר וועד מנהל



 

 

 0נמנע:  0נגד:  25בעד: 

 יעקב הרשקוביץ לתפקיד חבר בוועד המנהל. החלטה: אושר פה אחד מינוי

, גר בגבעת שמואל , סטודנט שנה ב' לכלכלה וחשבונאות. אני כיום 24בן , שלום לכולם איתי מתן:

חבר בוועד המנהל, אני מכיר את העבודה. אני מאמן עסקי, יש לי עסק לשיווק באינטרנט. אני 

 שמח מאוד להמשיך את המסורת של האגודה, ולהמשיך את התהליכים של עבודת הוועד. 

 ן לתפקיד חבר בוועד המנהל.מעלה להצבעה את אישור מינוי איתי מת

  0נמנע:  0נגד:  25בעד:

 החלטה: אושר פה אחד מינוי איתי מתן לתפקיד חבר בוועד המנהל. 

שלום, אני רתם, סטודנטית למשפטים שנה א'. חברת מועצת משפטים וגם חברה  רתם נויפלד:

 רת בוועד המנהל. במועדון הדיבייט. אני מאמינה בעשייה חברתית, ואוכל לתת מעצמי בתפקיד חב

 מעלה להצבעה את מינוי רתם נויפלד לתפקיד חברה בוועד המנהל

 0נמנע:  0נגד:  25בעד: 

 החלטה: אושר פה אחד מינוי רתם נויפלד לתפקיד חברה בוועד המנהל. 

, סטודנט שנה ג' למדעי המדינה וסוציולוגיה. 28שוב שלום לכולם, אני נתנאל פל, בן  נתנאל פל:

שמ"ע בשנתיים האחרונות, ובחצי שנה האחרונה משמש כמ"מ רכזת המדור. עובד במדור 

בתפקידי במינהל הסטודנטים אני נחשף למכלול הבעיות שחווים הסטודנטים. אני מכיר את 

המערכת היטב, וזה יכול לשמש כיתרון. בשנה האחרונה שמשתי במספר תפקידים באגודת 

 -ועצת אגדות הסטודנטים ויו"ר מועצת תקשורתהסטודנטים: חבר בוועד המנהל, מזכ"ל וחבר מ

 מדעי המדינה.  אשמח מאוד לקבל את האמון שלכם להמשיך בתפקידי כחבר בוועד המנהל. 

 מעלה להצבעה את אישור מינוי נתנאל פל כחבר בוועד המנהל.

 0נמנע: 0נגד: 25 בעד:

 החלטה: אושר פה אחד מינוי נתנאל פל כחבר בוועד המנהל. 

 .ועדת ביקורת לעמותהמינוי . 3

חברי אגודה  3אציג את תפקידיה של ועדת ביקורת בעמותה. ועדת הביקורת תמנה  דניאל תייר:

סמסטרים באוניברסיטה. תבדוק את הדברים הבאים: יעילות, חוקיות וחיסכון  3שלמדו לפחות 

משק הכספים ומנהל של המועצה והועד ושל חברות הבת של האגודה, ובכלל זה את הדברים 

מסגרת התקציב ולמטרה לה נועדה, האם כל הוצאה והכנסה הבאים: האם כל הוצאה נעשתה ב

מתועדת כיאות. האם אופן הניהול, השימוש, שמיר הכספים ורכוש האגודה נשמר כיאות. בנוסף 

 תבחן ועדת ביקורת את שמירת הוראות התקנון. 

 מועמדים לתפקיד חברי ועדת ביקורת: ספיר הופטמן, רחל דגני ועדי ברנע.



 

 

 

ום לכולם, שמי ספיר, סטודנטית למשפטים שנה ב', בשנה שעברה הייתי חברת של ספיר הופטמן:

מועצת אגודת הסטודנטים, נציגה במועצת משפטים, וחברה בוועד המנהל כשלושה חודשים. מי 

שמכיר אותי יודע שאיני חוסכת בביקורת לעולם. חשוב לי מאוד שדברים יתנהלו באופן תקין. 

ר חשוב מפני שמדובר כאן בכסף רב של ציבור הסטודנטים. היו שמירה על טוהר המידות זהו דב

שנים שנעשו באגודה בצורה לא תקינה. אני חושבת שתפקיד הועדה חשוב מאוד, ואשמח מאוד 

 לקחת בו חלק. 

 מעלה להצבעה את אישור מינוי ספיר הופטמן לתפקיד חברת ועדת ביקורת 

 0נמנע: 0נגד: 25בעד: 

 הופטמן לתפקיד חברה בוועדת ביקורת. החלטה: אושר מינוי ספיר 

שלום לכולם, שמי רחלי דגני, סטודנטית שנה ב' למשפטים. אני אוהבת מאוד את  דגני: רחל

התחום של המגזר הציבורי, וניהול נכון של קרנות ועמותות. כפי שנאמר, מדובר בכסף ציבורי, 

 חלק בתפקיד. ואנחנו ערים מדי פעם לביקורות ע"י החברים. אשמח מאוד ליטול 

 מעלה להצבעה את אישור מינוי רחלי דגני לתפקיד חברת בוועדת ביקורת. 

 0נמנע:  0נגד:  25בעד: 

 החלטה: אושר פה אחד מינוי רחלי דגני לתפקיד חברה בוועדת ביקורת. 

"עדי ברנע, סטודנטית לכלכלה ומנהל עסקים, תואר ראשון. : מציג אותה( יצחקי )הוד עדי ברנע

רה לניהול תיקי השקעות. בשנה האחרונה אני עובדת כמורה פרטית לתלמידי בית ספר בעלת הכש

יסודי. אני מתנדבת במועצת הסטודנטים לכלכלה, אני מפיקה אירועים ופועלת לשנוי ויצירת 

אווירה טובה. ביצועיסטית, אוהבת לעבוד עם אנשים וחותרת להשגת היעדים. אמשח לקחת חלק 

פעילה מאוד, היא יכולה להזיז דברים כי היא לא מוכנה לוותר. היא מינוי בוועדת ביקורת". עדי 

 מצוין ועדת ביקורת. 

 .מעלה להצבעה את איור מינוי עדי ברנע לחברה בוועדת ביקורת

 0נמנע:  0נגד:  25בעד:

 אושר פה אחד מינוי עדי ברנע לחברה בוועדת ביקורת.

 

 .. מינוי ועדת מכרזים לעמותה4

יש שלושה מועמדים לתפקיד חברי ועדת מכרזים. הרכב הועדה כולל את יו"ר וסיו"ר  דניאל תייר:

האגודה, וכן שלושה חברי מועצה נוספים. כל נושא תפקיד שנבחר ע"י ועדת המכרזים יצטרך 

 לקבל גם את אישור המועצה. 



 

 

 

 מועמדים לתפקיד חברי ועדת מכרזים: רינת מנדלסון, הוד יצחקי ויעקב הרשקוביץ. 

, סטודנטית לפסיכולוגיה וסוציולוגיה שנה א'. נציגה במועצת 21אני רינת, בת  ינת מנדלסון:ר

 פסיכולוגיה. אשמח מאוד להיות חברה בוועדת מכרזים. 

 מעלה להצבעה את אישור מינוי רינת מנדלסון לתפקיד חברה בוועדת מכרזים. 

 0נמנע:  0נגד:  25בעד: 

 דלסון לתפקיד חברה בוועדת המכרזים.מינוי רינת מנפה אחד החלטה: אושר 

כיהנתי כחבר בוועדת המכרזים של האגודה. זו עבודה מאוד חשובה ומשמעותית  הוד יצחקי:

 ואשמח להמשיך לשמש בתפקיד זה. 

 מעלה להצבעה את אישור מינוי הוד יצחקי לתפקיד חבר בוועדת המכרזים.

 0נמנע:  0נגד:  25בעד: 

 החלטה: אושר פה אחד מינוי הוד יצחקי לחבר וועדת מכרזים. 

אעשה את המיטב גם בתפקיד זה. ואשמח מאוד לשמש גם כחבר בוועדת  יעקב הרשקוביץ:

 המכרזים. 

 מעלה להצבעה את אישור מינוי יעקב הרשקוביץ לתפקיד חבר בוועדת המכרזים. 

 0נמנע:  0נגד:  25בעד: 

 יעקב הרשקוביץ לתפקיד חבר בוועדת המכרזים. החלטה: אושר פה אחד מינוי 

אני מעוניין לעדכן בקצרה בנושא המעונות, המחירים כרגע יקרים מאוד, אנו דניאל תייר: 

נלחמים להוזלת המחירים, היו לנו מספר פגישות עם נציגים של חברת "אלקטרה", נכחנו אתמול 

רסיטה. אם יסרבו להוזיל את מחירי במעמד החתימה. בשבוע הבא ניפגש עם נשיא ומנכ"ל האוניב

הדיור אנו נצא בצעדי מחאה. כמובן שנזדקק לעזרה שלכם, אתם נציגי הסטודנטים. נעדכן אתכם 

 בהמשך. 

 מה קורה עם ועדת תקנון?  הוד יצחקי:

 : כפי שאמרתי, נמנה ועדת תקנון בהמשך.דניאל תייר

 יש צפי למועד ישיבה נוספת? ליטל צבע:

אני מעריך שהישיבה תתקיים בסביבות חודש אוגוסט. לאחר מינוי בעלי תפקידים  דניאל תייר:

 תודה רבה לכולם ותקופת בחינות מוצלחת.באגודה. 
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